
 
 
Protokoll Sentralstyremøte 5 - 2023 

Tid: Torsdag 22. juni  18.00-19.00 Fredag 23. juni 09.00-16.00 og torsdag 29. juni 17.00-21.00 

Sted: Wergelandsveien 1-3 

Deltakere: Annette Drangsholt (leder), Monica Samland Lund, Cathrine Pettersen, Sonja Lillevik, Ruth 
Gravdal, Rune Sandberg (vara) delvis tilstede, Ruth Kjeldsen (vara) 

Frafall: Fiona Druett (nestleder) 

Sekretariatet: Elin Maria Lilloe-Wall (sekretariatsleder) og Silje Falla Tørmoen (referent)  

Saksliste 

Saksnr.  Saksinformasjon  

31/23  Godkjenning av saksliste  
Godkjent 
 

Annette 

32/23  Nytt fra sekretariatet samt prosjekter 
● Prosjekter: 

 
Autismekunnskap.no.  
Det er siste innspurten på prosjektet og siden lanseres 30. juni. 
Annette og Cathrine bidrar med skriving på kontoret. 
 
Vedtak: Sentralstyret tok saken til orientering 
 
Sommerleir 7. – 9. august.  
Sonja, Ida og Arafat skal jobbe på leiren. 
 
Vedtak: Sentralstyret tok saken til orientering 
 
Filmprosjekt Sanden media.  
Vi har fått bevilget midler til et filmprosjekt via BUFDIR om CRPD 
 
Vedtak: Sentralstyret tok saken til orientering 
 
  
Søknader/rapportering.  
Elin orienterte om søknads- og rapporteringsfrister. Lotteri og 
stiftelses tilsynet er frist 1. juni og 1. september søkes det om 
momskompensasjon sentralt og lokalt.  
 
Vedtak: Sentralstyret tok saken til orientering 
 
Medlemsregister.  
Det jobbes fortsatt med kartlegging og forprosjekt. Emma 
Bodman kan delta på et styremøte fremover for en ny 
gjennomgang. 
 
Vedtak: Sentralstyret tok saken til orientering 
 

Elin 
 



Brosjyrer 
Det er innhentet priser på oversettelse, de kan vi se nærmere på 
fremover. Vi er tomme for info-kort og teksten må redigeres. 
Ressursgruppen får oppgaven med å se på teksten. 
Jentebrosjyren ble gått igjennom av sentralstyret og er klar for å 
sendes til design. Brosjyrene bør ferdigstilles før storsamling. 
 
Vedtak: Sentralstyret tok saken til orientering 
 
Nyhetsbrev, hjemmeside, SoMe.  
Chatten i Messenger fungerer fint. Det skal sendes ut et nytt 
nyhetsbrev til lokallagene før sommerferien. 
 
Vedtak: Sentralstyret tok saken til orientering 
 
Ansatte.  
Susanne sin siste dag er 20. juni. Ellen kommer tilbake 19. juni. 
 
Vedtak: Sentralstyret tok saken til orientering 
 
Revidert møteplan.  
Styremøte som var planlagt i august flyttes til 13. – 15. august i 
Arendal. 
Ledersamlingen flyttes til 10. – 12. november 
Se oppdatert møteplan i Google disk i mappen sentralstyret 
2023. 
 
Vedtak: Sentralstyret tok saken til orientering 
 

 

 

33/23  Økonomi  
 
Rapport per 30/4 (se saksunderlag). 
Elin la frem regnskapsrapport per 30. april.  
Det skal gjøres en opprydning i hvem som mottar bladet per 
post.  
 
Vedtak: Styret tok gjennomgangen til orientering. 
 
Revidert budsjett. 
Elin la frem revidert budsjett sammen med regnskapsrapporten. 
Økning av godtgjørelse / tapt arbeidsinntekt til sentralstyret. 
Se saksvedlegg. 
 
Vedtak: Styret vedtok det reviderte budsjettet i henhold til 
saksvedlegg. 
 

 
Forslag til ny lokallagsfordeling (se saksunderlag). 
 
Vedtak: Modellen ble enstemmig vedtatt og vil sendes ut til 
lokallagene. 
 

Elin/Monica 

34/23 Henvendelser fra medlemmer - Deler av saken behandles som B sak. 

 
Vedtak: Se B-protokoll. 

Annette/Elin 
 



 

35/23 Lokallag 

Rune orienterte om at han selv og Fiona har vært på årsmøte i Nord 
Trøndelag og laget er oppe og står. 

 

Monica orienterte om at hun,  Annette og Sonja var i årsmøte i Alta. Det 
var et veldig godt opplegg med fagdag på fredagen og årsmøtet på 
lørdagen. Sonja ble valgt som ny leder. 

 

Annette orienterte om at hun selv, Monica, Cathrine og Pål fra 
ressursgruppa har vært i Tromsø på årsmøtehelg og lokallaget er nå 
oppe og står med et nytt styre. 

 

Oppfølgning fra lokallagsmøter på Teams. Hordaland har sendt en e-post 
om hvor mange henvendelser de får. De er et stort lokallag med mange 
medlemmer og aktiviteter. Vi anbefaler de at de sender henvendelser 
som ikke har med deres aktiviteter å gjøre til sekretariatet, samt at de 
kontakter fagmiljøet om dette. 

 

Evalueringen fra tillitsvalgtskoleringen ble gått igjennom i plenum. I 
hovedsak er tilbakemeldingene gode. 

 

Østfold arrangerte Autistisk Pride, dette var for å feire autistisk stolthet.  

Rune deltok på Autistisk Pride i Østfold lokallag. Der var det ca. 20 
deltakere og det var et vellykket arrangement. Fint tilrettelagt med 
stillerom og aktiviteter. 

 
Vedtak: Sakene ble tatt til orientering.  
 

Annette/Elin 

36/23 Storsamling 15. – 17. september  
Invitasjonen ble godkjent i styremøte 8. juni og sendt ut. Det ble 
sendt ut noen endringer i teksten rundt «treff for voksne» da 
den var vanskelig å forstå for noen. Det har kommet mange 
påmeldinger og arrangementet er fulltegnet. 

Elin 

37/23 Arendalsuka 15. august 

Tema for Arendalsuka er “Er det plass for personer med 
autismespekterdiagnose i arbeidslivet?”.  Det settes opp som en 
debatt. Det jobbes videre med å forespørre deltakere. 

 

Det settes opp styremøte søndag 13. august eller mandag 14. 
august i Arendal. 

 
Vedtak: Torild (Aust-Agder) forespørres og det settes opp 
styremøte i Arendal. 
 

Elin 

38/23 Orienteringer, henvendelser og møtevirksomhet: 

Representanter fra sentralstyret og ressursgruppa har vært på flere 
møter den siste måneden. 

● Wanda Woldner politisk rådgiver SV, Helse- og 
omsorgskomiteen. 

● Bård Hoksrud FRP, Helse og omsorgskomiteen. 
● Hans Inge Myrvold SP, Helse og omsorgskomiteen. 

Annette 



● Helsedirketoratet: Helene Barone, Torunn Janbu og Karin Irene 
Gravbrot. De har fått i oppdrag av HOD å lage normerende 
produkter; nasjonale retningslinjer i utredning og oppfølgning. 
Vi meldte inn NOU 2020:1 og spesielt lang ventetid og lite hjelp 
samt psykisk opptrappingsplan. 

● Redd barna: Prosjekt med CRPD og rettigheter. Vi tok opp at 
rettighetsverksteder og møter må gjøres mer autismevennlig. 

● Utdanninsdirektoratet Kari Myrbakken, Seniorrådgiver Avd 
Inkludering og pedagogisk støtte. 

● Helsedepartementet: statssekretær Rønning-Arnesen og Odd 
Bakken. 

● Barneombudet: Lise Raffelsen Hope seniorrådgiver. 
● Britiske parlamentet – kvinne og likestillingskomiteen var på 

besøk. 
● Planleggingsmøte av «Gardermoenmøte» som skal være i 

september. 
● Diakonhjemmet om mulig prosjekt. De har et kursopplegg for 

personer med Asperger og har laget en arbeidsbok. De ønsker å 
søke Stiftelsen Dam om et felles prosjekt. 

● Sanden media om oppstart filmprosjektet 
● Møte i faglig råd 20. juni. 
● Henvendelse fra Sogn og Fjordane lokallag om artikkelen i VG 

om økning i barn som trenger utredning og lange ventetider. Vi 
jobber med denne saken og har dialog med journalisten. 

● Sonja har deltatt på Autism Europé møte i Stockholm. 
● Sonja og Rune har deltatt på Stiftelsen SOR konferansen i 

Bergen. 
 

 
Vedtak: saken ble tatt til orientering. Vi fortsetter samarbeidet 
med Diakomhjemmet. Vi sender et brev til helseministeren 
angående VG saken. 
 

39/23 Arbeidsfordeling og forventninger til styremedlemmer (se 
saksvedlegg). 

 
Vedtak: Styret vedtok å jobbe videre med tilbakemeldingene. 
 

Annette/Elin 

40/23 Interessepolitisk arbeid 
 
For å kunne jobbe videre med den interessepolitiske plattformen ønsker 
vi nå å komme i gang med en medlemsundersøkelse for å komme videre. 

 
Vedtak: Medlemsundersøkelsen vedtas å prioriteres til høsten. 
 

 

41/23 Innkjøp av profilartikler: 
● Skjorter/vester 
● Skjerf/slips 
● Drops/godteri med logo 
● Penner 
● Pins 
● Solsikkekort (bli ambassadør, folk kan bestille selv) Tekst 

legges ut på lokallagsiden. 
 

Vedtak: Styret vedtok å hente inn tilbud. 

 



42/23 Eventuelt 
Nestleder er sykemeldt og Cathrine foreslås som vikar frem til Fiona er 
tilbake. 
Vedtak: Enstemmig vedtatt 
 
Ny møteplan: 
Arendal:  
Møte søndag hos Annette fra 16.00 - 21.00 
Møte mandag i huset: 9 - 13.30 
Mandag ettermiddag – gå på Arendalsuka 
Middag hos Annette mandag kveld 
Tirsdag kl. 10 – vårt møte 
  
AU møte 25/8 med Ressursgruppa og Storsamlingskomiteen. 
 
Pride 1. juli: AiN har avtalt med Fagottkoret og har fått lov å gå bak 
dem med vår fane. Mail med oppmøteplass sendes ut i morgen. 
 
Ola Helland: Fotograf med diagnose som vi innhenter pristilbud fra. 
 
Kunnskapsbasen: Vi spør Johanne Person om hun kan ta på seg 
oppdraget å tegne bilder til kunnskapsbasen. Hun har tidligere hatt 
oppdrag for AiN. 

 

  


